



البنك التجاري
COMMERCIAL
BANK



مرّر وادفع واحصل على استرداد نقدي بقيمة 10 ريال قطري

Tap n Pay and earn QAR 10 Cashback

الشروط والأحكام

Terms and Conditions

يسري العرض بداية من 10 يوليو وحتى 15 أغسطس 2023.

العملاء المسجلون من قبل إطلاق الحملة وأجروا المعاملات باستخدام مدفوعات الهاتف الجوال غير مؤهلين للحصول على المردود النقدي.

كافة معاملات الشراء الناجحة التي قام بها العملاء المسجلين حديثاً، والتي تتم باستخدام محافظ مدفوعات الهاتف الجوال (المعاملات المنجزة في نقاط البيع) خلال فترة الحملة ستعتبر مؤهلة للحصول على المردود النقدي.

سيستفيد العملاء من استرداد نقدي قدره 10 ريال قطري على 5 معاملات كحد أقصى لكل عميل خلال الحملة بإجمالي 50 ريال قطري.

سيتم إيداع المبلغ النقدي بعد انتهاء الحملة بتاريخ 13 سبتمبر 2023 أو قبله.

يستثنى من الحملة جميع حملة بطاقات الائتمان فيزا وجميع حملة بطاقات إكس باي المسجلين حالياً.

يستبعد من هذه الحملة كافة معاملات التقسيط (اشتر الآن وادفع لاحقاً) التي تتم على أجهزة نقاط البيع التابعة للبنك التجاري.

1 Promotion validity is from 10 July 2023 to 15 August 2023.

2 Customers that are already registered and transacted using mobile payments before the campaign launch date are not eligible for the cash prize incentive.

3 All successful purchase transactions, from newly registered customers, done using mobile wallets (transactions on POS -Point of sale) during the campaign period will be considered eligible.

4 Customers will benefit from the QAR 10 cash back on a maximum of 5 transactions per customer during the campaign summing up a total of QAR 50.

5 Cash prize amount will be credited after the campaign period on or before 13 September 2023.

6 Exclusion: All Visa credit cardholders, all mobile payments current registered cardholders

7 Instalment transactions (Buy now pay later) made on CB POS terminals are excluded from this campaign.

كل شيء يمكن تحقيقه

everything is possible